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To: @minvws.nl]
Ce: @minvws.nl];IEEE) IEEE @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 3/4/2021 8:01:07 PM

Subject: FW: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4maart 12:00 uur

Received: Thur 3/4/2021 8:01:08 PM

Dag [ENED
Bij ons is vandaag deze vraag voor de Eerste Kamer binnen gekomen. Met[EEBbesproken dat gezien het onderwerp het wellicht

handig als jij het antwoord kan (laten) opstellen op onderstaande vragen. Benje het eens met vraag 1? En zou je op vraag 2

een antwoord kunnen Formuleren? RE voc deze antwoorden het liefst zo snel mogelijk ontvangen, begrijp ik uit onderstaande

berichten. Vast veel dank!

Groet SHEL

Vraag 1: Bij de inkoop en productie van vaccins tegen COVID-19 is gekozen voor samenwerking binnen de EU. Ondanks deze

afspraken kiest een aantal landen ervoor zelf vaccins in te kopen buiten de EU. Volgens de leden van de beide fracties zet dit de

Europese solidariteit en inkoopkracht onder druk. Is de regering het op dit punt met hen eens? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat

kan hieraan gedaan worden en wat betekent dit voor de haalbaarheid van de in de Commissiemededeling opgenomen

voorstellen om te komen tot een patiéntgerichte farmaceutische strategie?

Antwoord:

5.1.2i Concept

Vraag 2: De leden van de PVV-fractie hebben kennisgenomen van het voorstel, waarmee de Europese Commissie wil

toewerken naar een toekomstbestendig farmaceutisch systeem in de EU, waarbij alle lidstaten op gelijkwaardige wijze betaalbare

medicijnen geleverd zullen krijgen. De Commissie staat op het standpunt dat het gezamenlijk inkopen van vaccins beter is dan

inkopen per land. Met centrale inkoop van medicijnen kan namelijk een lagere prijs worden bedongen. In dat kader bestelde de

EU in november 2020 ca. 300 miljoen van de verschillende vaccins. De EU wilde begin januari 2021 het Pfizer vaccin bijbestellen
omdat de verschillende vaccins die in november al waren besteld niet tegelijkertijd werden goedgekeurd. Alleen het Pfizer vaccin

was voorlopig goedgekeurd. Bijbestellen van het Pfizer vaccin lag dus voor de hand, maar dat bleek echter niet mogelijk. Wat

wel bleek was dat Duitsland buiten de EU om al 30 miljoen vaccins had bijbesteld voor eigen gebruik.2! De leden van de PVV-

fractie vernemen graag hoe de regering de handelswijze van Duitsland beoordeelt. Zij vernemen ook graag waarom de

gezamenlijke inkoop van vaccins via Brussel in het belang zou zijn van de Nederlandse samenleving.

Verzonden: donderdag 4 maart 2021 16:58

)SEEinv >;IEEE<ERFPER@ minvws.nl>; A, @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Beste ERE

Bedankt voor je reactie. Zie je kans om voor morgenochtend 9:00 een antwoord op te stellen en mij te mailen?

Alvast bedankt!

Groeten,
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Verzonden: donderdag 4 maart 2021 16:41

@minvws.nl>

omic ) SEE miso;EEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Hoi

Zie hieronder de reactie van de COVID directie. Kun jij het verdere afstemmen over de beantwoording afstemmen?

Bedankt, BEERIS

Van:BEEEEEH@minvws.ni>
Verzonden: donderdag 4 maart 2021 16:35

Aan: JER© minvws.n>;CECBECKETo inv.is.ni>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Ik ben helaas niet in staat daar nu een antwoord op te formuleren (eventueel naar 20:00 uur) en snel akkoord te krijgen. Lijkt
mij handig om (als het antwoord echt vandaag moet) even met [JJEEE. ons BEER te schakelen (zie cc).

zijn nummer is 06-JEXE

Groet, [RL

Verzonden: donderdag 4 maart 2021 16:07

Aan:IEF)BERET- invvs.n >; IEEEKECEEN) EEE @minvws.ni>
Onderwerp: FW: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Urgentie: Hoog

Hallo EKER «~ ERE]
Zouden jullie ons kunnen helpen met het beantwoorden van de tweede vraag in[B3zijn e-mail hieronder? Die betreft de

beantwoording van Eerste Kamervragen over de farmastrategie.

Er was wat verwarring ontstaan rondom de beantwoording waardoor we helaas erg laat zijn met de deadline. Is het voor jullie
mogelijk om z.s.m. antwoord te geven op deze vraag? Excuus voor deze korte deadline! Graag horen we ook ofjullie aanvullingen

hebben op de eerste vraag.

Vriendelijke groet, EXE
van:IESEEEEc minvws.oi>

Verzonden: donderdag 4 maart 2021 15:33

Aan:IEEBEE ois o>;IEEE)EEEe minyws n>
Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Hallo! Mixup tussen VSO en le kamervragen, sorry.

Zie onder 1° vraag. Tweede vraag vind ik echt iets voor de COVID directie. Heeft iemand van jullie een directe lijn?

van:ICEEEE© invs.o>
Verzonden: donderdag 4 maart 2021 12:18

Aan:IEEE EEE invws o>;IEEEEEE© minvws o>
Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur
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Hoi ERED

Het gaat over de volgende twee vragen:

Bij de inkoop en productie van vaccins tegen COVID-19 is gekozen voor samenwerking binnen de EU. Ondanks deze afspraken
kiest een aantal landen ervoor zelf vaccins in te kopen buiten de EU. Volgens de leden van de beide fracties zet dit de Europese
solidariteit en inkoopkracht onder druk. Is de regering het op dit punt met hen eens? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat kan

hieraan gedaan worden en wat betekent dit voor de haalbaarheid van dein de

§

Sommianarssising apgenemen voorsielien
om

te komen tot een patiéntgerichte farmaceutische strategie?[ 'schakelen m

Antwoord:

3 Bd lof] [ol=T}4

De leden van de PVV-fractie hebben kennisgenomen van het voorstel, waarmee de Europese Commissie wil toewerken naar een

toekomstbestendig farmaceutisch systeem in de EU, waarbij alle lidstaten op gelijkwaardige wijze betaalbare medicijnen

geleverd zullen krijgen. De Commissie staat op het standpunt dat het gezamenlijk inkopen van vaccins beter is dan inkopen per

land. Met centrale inkoop van medicijnen kan namelijk een lagere prijs worden bedongen. In dat kader bestelde de EU in

november 2020 ca. 300 miljoen van de verschillende vaccins. De EU wilde begin januari 2021 het Pfizer vaccin bijbestellen
omdat de verschillende vaccins die in november al waren besteld niet tegelijkertijd werden goedgekeurd. Alleen het Pfizer vaccin

was voorlopig goedgekeurd. Bijbestellen van het Pfizer vaccin lag dus voor de hand, maar dat bleek echter niet mogelijk. Wat

wel bleek was dat Duitsland buiten de EU om al 30 miljoen vaccins had bijbesteld voor eigen gebruik.'*! De leden van de PVV-

fractie vememen graag hoe de regering de handelswijze van Duitsland beoordeelt. Zij vernemen ook graag waarom de

REET
(= inkoop van vaccins via Brussel in het belang zou zijn van de Nederlandse samenleving. [ | siz |

Kan jij daarvoor ook een antwoord opstellen?

Groet, IEEE
Verzonden: donderdag 4 maart 2021 12:01

Aan: IEEEDNE)EXEco minvws o>;INEEEEEEDNBCEo invvs.0>
Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Ik zag slechts 1 vraag over centrale inkoop, dit is mijn suggestie. Aanvullingen, correcties?

De leden van de D66-fractie stellen vast dat in de Farmaceutische strategie wordt vermeld dat maatregelen om

geneesmiddelentekorten aan te pakken worden aangevuld met een nauwere samenwerking tussen de lidstaten ten behoeve

van bijvoorbeeld nationale inkoop, centrale aanbesteding voor kritieke producten en beleid op prijsstelling en vergoeding.
Zij delen met het kabinet de opvatting dat de strategie nog niet echt duidelijke acties bevat waardoor dit bereikt wordt,
waardoor het niet mogelijk is om deze mogelijke oplossingsrichtingen goed te beoordelen. Welke oplossingsrichtingen
heeft het kabinet zelf voor ogen? [PMne

5.1.2i Concept
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SH A ele] [of:]o1d

Van:EEEEE eminvws.ni>
Verzonden: donderdag 4 maart 2021 08:52

Aan:IESE)BEEETN© inves. >; IEKEDNE)EEE© minvws nl>
Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Hi beiden,

Was dit nog gelukt? Moet ik nog ergens op meelezen (hoeft niet per se, maar als wel dan kan ik daar rekening mee houden)?

vor:ICESSEEN© vs o>
Verzonden: maandag 1 maart 2021 11:12

Aan:IEEEDNE)EXE © minvws.n >;
INEIEEECNED

EXE minvws.ni>
Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

«IEEE

Zie ook bijgevoegde document waar al enige woordvoering instaat m.b.t. gezamenlijke inkoop van vaccins.

Bij PDC-19 heeft [J IEXEinhoudelijke input geleverd op enkele vragen rondom vaccin inkoop EEE @minvws.ni).

van:NEED
Verzonden: maandag 1 maart 2021 11:05

aan:IIEEEDII)EXED © minvws >; IESE EEEe minvws.ni>
Onderwerp: RE: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

«EEN

Van:EELEY eminvws.ni>
Verzonden: zondag 28 februari 2021 17:53

Aan: IEEE) minvws.n>;[IEKECEND minvws.nl>

Onderwerp: FW: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Ha beiden

Ik zag de vragen over gezamenlijke inkoop. [EER lijkt me meest zuiver als jij daar de lead in neemt? De context zijn de vaccins

dus moeten inderdaad afstemmen met PDC 19, maar goed als antwoord ook is ingestoken vanuit bredere beleidsstandpunt op

gezamenlijke inkoop.
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BEN ert volgens mij al een contactpersoon bij PDC 19?

Groet [ERR

Van:IEE minvws.nl>

Onderwerp: Brief Eerste Kamer: vragen over de farmastrategie - Deadline 4 maart 12:00 uur

Beste allen,

We hebben bijgevoegde brief ontvangen van de vaste Eerste Kamercommissie voor VWS met vragen over de farmaceutische

strategie. Hierop dient een antwoordbrief geformuleerd te worden, waar ik jullie hulp bij nodig heb.

lk heb de brief omgezet in een Word-versie met onder iedere paragraaf de naam van die collega of collega’s die gevraagd worden

een antwoord te formuleren op de vragen die in die paragraaf worden gesteld.

Een paar instructies en verzoeken:

Graag je antwoord(en) uiterlijk donderdag 4 maart om 12:00 uur opsturen.

Graag je antwoord zelf afstemmen met je MT-lid eer deze naar mij te sturen.

Indien je niet de aangewezen persoon bent betreffende vraag te beantwoorden, zet deze dan zelf door naar de juiste persoon,

met mij in CC. Hetzelfde geldt indien een extra collega moet meekijken op/bijdragen aan de beantwoording.

Indien meerdere namen bij een paragraaf staan, graag onderling de beantwoording afstemmen.

Vat in je antwoord kort de vraag samen en verwijs tevens naar de fractie die de vraag stelde. Dit maakt het makkelijker en

efficiénter de uiteindelijke antwoordbrief op te stellen op basis van alle losse bijdragen.

Indien verschillende partijen eenzelfde vraag hebben gesteld, kan het antwoord gecombineerd worden, met wederom

uiteraard wel een verwijzing naar de betreffende fracties.

Nog even een opmerking specifiek voorBE: voor de vraag waarin wordt verwezen naar een WHA-resolutie ben ik nog bij IZ aan

het checken of deze ook bij hen uitgezet moet worden en zo ja bij wie. lk laat hetje weten.

Bij vragen kunnen jullie me uiteraard bellen of e-mailen.

Alvast hartelijk dank voor jullie bijdrage!

Vriendelijke groet,

Ul https://www.europa-nu.nl/id/vifakgs2pzyr/nieuws/brussel eu land mag niet op eigen houtje?ctx=vhsjeu461iwp8&s0e=vhdubxdwqgrzw
1 hitps://www.europa-nu.nl/id/vifakgs2pzyr/nieuws/brussel eu land mag niet op eigen houtje?ctx=vhsjeu461iwp8&sOe=vhdubxdwgrzw


